
Pro tokó ł Nr 11/2010

z II sesji Rady G m iny Dąbrówka, k tóra  odbyła  się dnia 9 grudnia 2010 r. o godz. 13.00 

w  sali kon ferency jne j Urzędu Gminy.

W  obradach udział w z ię ło  15 Radnych na stan 15 oraz 21 Sołtysów.

(Listy obecności s tanow ią  załącznik do pro tokó łu ).

Porządek obrad.

1. Powitanie i o tw a rc ie  obrad.

2 .Przyjęcie ś lubow ania  od W ójta .

3. W ybór sekretarza obrad.

4. Przyjęcie p ro tokó łu  z os ta tn ie j sesji.

5. Sprawozdanie W ó jta  z bieżącej działalności.

6. Podjęcie uchw a ł

a) W  sprawie pow o łan ia  Komisji Rewizyjnej i ustalenia je j składu.

b) W  sprawie usta lenia sk ładów  osobowych Komisji Rady Gminy.

c) W  sprawie zm iany uchw a ły  X L I/245 /2010 Rady G m iny Dąbrówka z dnia 7 czerwca 2010r. w  

sprawie zaciągnięcia d łu g o te rm in o w e j pożyczki na wyprzedzające f inansow an ie  w  Banku 

Gospodarstwa Kra jowego na realizację zadania „R ozbudow a in fras truk tu ry  w odoc iągow o- 

kanalizacyjnej w o k ó ł  obszaru Natura 2000 w  Gmin ie Dąbrówka (etap I -  Józefów - Cisie- 

Trojany)"

d) W  sprawie zm iany budżetu  G m iny Dąbrówka na 2010 r.

7. Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.

8. Sprawy różne i w o ln e  wnioski.

9. Zamknięcie obrad.

Przebieg obrad

Do p k t. l

Przewodnicząca Rady Gminy, pow ita ła  uczestn ików obrad i o tw o rzy ła  drugą sesję Rady 

Gminy, odczytała porządek obrad sesji. Do zaproponow anego  porządku obrad Radni nie 

wnieśli żadnych zmian. W  g łosow aniu  ja w n y m  porządek został p rzy ję ty  jednog łośn ie  (15-za).

Do pkt.2

W ó jt  Gminy p. Tadeusz Bulik odczyta ł ro tę  ś lubowania

„O be jm u jąc  urząd w ó jta  gminy, uroczyście ślubuję, że dochow am  wierności prawu, a 

pow ierzony mi urząd spraw ow ać będę ty lko  dla dobra publicznego i pomyślności 

m ieszkańców gm iny "  i w ypow iedz ia ł  s łowa"

Ślubuję tak  mi dopom óż Bóg

Do pkt.3

Na sekretarza obrad radni w  g łosowaniu  jaw nym  pow o ła l i  p. Ryszarda Kluska.

Do pkt.4

Protokó ł z os ta tn ie j sesji zosta ł przy ję ty  jednog łośn ie  w  g łosowaniu  ja w n ym  (15-za).

Do pkt.5

Sprawozdanie W ó jta  z bieżącej działalności s tanow i załącznik do p ro tokó łu .



Do pkt.6

a) Przewodnicząca Rady nawiązując do w ybo ru  Komisji Rewizyjnej po in fo rm ow a ła ,  że 

zgodnie ze S ta tu tem  G m iny Komisja Rewizyjna pow inna składać się z 4 cz łonków  Rady. 

Przewodniczącego te j Komisji pow o łu je  również Rada. Przewodnicząca Rady zaproponowała  

następujący skład Komisji Rewizyjnej:

p. Kłębek Krzysztof 

p. Kostrzewa Piotr 

p. Getka Janusz 

p. Sowińska Elżbieta

Wszyscy kandydaci poza p. Kostrzewą P iotrem  wyrazil i zgodę na udział w  składzie osobowym  

Komisji Rewizyjnej. W  miejsce p. Kostrzewy Piotra zap roponow ano  kandydatu rę  p. Pasoń 

Marka, k tó ry  w yraz ił zgodę na udział w  składzie osobow ym  Komisji Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Rady odczyta ła skład Komisji Rewizyjnej: 

p. Kłębek Krzysztof 

p. Pasoń M arek 

p. Getka Janusz 

p. Sowińska Elżbieta

i podała pod g łosow anie  w n iosek - k to  jes t za w y łon ionym  składem Komisji Rewizyjnej.

W  głosowaniu ja w n ym  w n iosek został przy ję ty  jednog łośn ie  (15-za).

W  dalszej kolejności Przewodnicząca Rady zgłosiła wn iosek na przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej wskazując p. Krzysztofa Kłębek, k tó ry  propozycję przyjął.

Wniosek został podany pod g łosowanie  i przy ję ty  jednog łośn ie  (15-za).

Uchwała w  spraw ie  pow o łan ia  Komisji Rewizyjnej i ustalenia je j składu została odczytana i 

przyjęta jednog łośn ie  w  g łosow aniu  jaw nym  (15-za).

Uchwała s tanow i załącznik do p ro tokó łu .

b) Przewodnicząca Rady zaproponow a ła  następujące składy osobow e Komisji:

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu

1. W ątorska -P a rzyd ło  Justyna

2. Sobczak Józef

3. Kujawski Bogdan

4. W ilkowska M aria  W anda

5. Zaręba Edyta

6. Getka Janusz

7. Gryglas Agnieszka

Komisja Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego

1. Kujawski Bogdan

2. Kłębek Krzysztof

3. Wątorska - Parzydło Justyna

4. Kryszkiewicz Edward

5. Getka Janusz

6. Stańczak Zbign iew 

Komisja Gospodarcza

1. Sobczak Józef

2.Kryszkiewicz Edward

3.Kostrzewa Piotr 

4.Sowińska Elżbieta

5.Pasoń M arek



Komisja Budżetowo - Finansowa

1. Zatęski A leksander

2. Kostrzewa P iotr (pon ieważ p. Kostrzewa nie wyraz ił zgody na udzia ł w  składzie Komisji 

Rewizyjnej a miejsce jego zajął p. Pasoń to  w  skład Komisji Budżetow o - Finansowej w  

miejsce p. Pasoń M arka zap roponow ano  p. Kostrzewę Piotra)

3. Gryglas Agnieszka

4. W ilkowska M aria  W anda

5. Klusek Ryszard

6. Sowińska Elżbieta

Komisja Rozwoju i Gospodarki M ieniem  Komunalnym

1. Sobczak Józef

2. Zaręba Edyta

3. Załęski A leksander

4. Klusek Ryszard

5. Stańczak Zbign iew

6. Kłębek Krzysztof

Każda Komisja ukons ty tuow a ła  się wyb ie ra jąc  ze składu osobow ego Przewodniczącego 

Komisji.

Uchwała w  spraw ie  ustalenia sk ładów  osobowych Komisji Rady G m iny została odczytana i w  

g łosowaniu ja w n ym  została przyjęta jednog łośn ie  (15-za).

(Uchwała s tanow i załącznik do p ro tokó łu )

c) Pani Skarbnik p o in fo rm ow a ła ,  że op rocen tow a n ie  zaciągniętej pożyczki wynosi 0,98 %. . 

Została ona zaciągnięta w  Banku G ospodarstwa Krajowego pon ieważ jest to  państwowa 

instytucja f inansow an ia  o dużej w iarygodnośc i specjalizującej się w  obsłudze f inansów 

państwowych i zosta ł us taw ow o  wskazany do udzielania obsługi pożyczek na wyprzedzające 

finansowanie. P ie rwotna  kw ota  pożyczki wynosiła  3.972.552 zł. Po przeprowadzeniu 

przetargu i podpisaniu aneksu z Samorządem W o je w ó d z tw a  M azow ieck iego kwota 

dof inansowania a ty m  samym i pożyczki na realizację zadania w  ramach program u PROW 

uległa zmniejszeniu o 2.035.782,00 zł i wynosi 1.936.740,00 zł.

Uchwała w  spraw ie zm iany uchwały  XLI/245 /2010 z dnia 07 czerwca 2010 w  sprawie 

zaciągnięcia d łu g o te rm in o w e j pożyczki na wyprzedzające f inansow an ie  w  Banku 

Gospodarstwa Kra jowego na realizację zadania „R ozbudow a in fras truk tu ry  wodoc iągow o- 

kanalizacyjnej w o k ó ł  obszaru Natura 2000 w  Gmin ie Dąbrówka (etap I- Jozefów - Cisie- 

Tro jany)" w  g łosowaniu  ja w n y m  została przyjęta jednog łośn ie  i s tanow i załącznik do 

p ro tokó łu  (15-za).

d) Pani Skarbnik po in fo rm ow a ła ,  że w  ramach przeniesienia w y d a tk ó w  proponu je  się 

dokonać następujących zmian z w y d a tk ó w  inwestycyjnych w  adm in is trac ji kw o tę  30 tys. zł 

zabezpiecza na realizacje zadania „Term om odern izac ja  budynku urzędu gm iny"  przeznacza 

się na:

- 10 tyś. zł dla GCK któ re  są konieczne do poniesienia w y d a tk ó w  związanych z budową 

świetlicy w  Trojanach, 15 tyś zł na w yda tk i bieżące w  strażach. 5 tyś. zł na w yda tk i bieżące w  

zarządzaniu kryzysowym k tó re  są niezbędne na uzupełn ien ie zapasów piasku i na naprawę 

prowizorycznego w a łu  p rzec iw pow odz iow ego  w  Kuligowie.

Uzasadnienie do p roponow anych  zmian s tanow i załącznik do uchw a ły  budżetowej.

Uchwała w  spraw ie zm iany budżetu  na 2010 r. w  g łosowaniu  ja w n ym  została przyjęta 

jednogłośnie i s tanow i załącznik do p ro tokó łu  (15-za).



Do pkt. 7

Podania sk ierowane do Rady G m iny a dotyczące przyznania ś rodków  f inansowych na 2011r. 

(naprawa i budow a dróg, ośw ie t len ia  ulicznego) zostały przekazane zgodnie z kompetenc ją  

do Komisji Rady p o in fo rm o w a ła  Przewodnicząca Rady.

Podanie dot. przekształcenia prawa użytkowania  w ieczystego w  p raw o  własności (Działka 

położonej w  Kuligowie) złożone przez p. zam. Warszawa zostało odczytane

przez sekretarza obrad p. Ryszarda Kluska.

Odnosząc się do powyższego podania p. W ó j t  wyjaśnił, że zgodnie z ustawą o przekształceniu 

prawa użytkowania  w  praw o własności uży tkow n ik  w ieczysty n ieruchom ości zabudowanych 

lub przeznaczonych pod zabudow ą może wystąp ić  o przekształcenie prawa użytkowania 

wieczystego w  p raw o własności wnosząc op ła tę  z ty tu łu  tego  przekształcenia. Opłatę ustala 

się na podstaw ie  opera tu  wykonanego  przez upraw ionego rzeczoznawcę m ają tkowego. 

Osobie fizycznej, k tó re j dochód miesięczny na jednego  członka rodz iny w  gospodarstw ie 

dom ow ym  nie przekracza przeciętnego miesięcznego wynagrodzen ia  przysługuje bonif ikata 

do 90% naliczonej op ła ty  za zgodą Rady G m iny -  podjęcie  s tosow ne j uchwały. Dotyczy ty lko 

n ieruchomości zabudow anych budynk iem  mieszkalnym lub n ieruchom ości przeznaczonej na 

ten cel.

Podanie zostało sk ierowane do zaop in iowania  przez Komisję Rozwoju i Gospodarki M ien iem  

Komunalnym.

Do pkt. 8

Przewodnicząca Rady poprosiła  o ustalenie te rm in ó w  posiedzeń poszczególnych Komisji 

które są następujące:

1. Komisja rozw o ju  i Gospodarki M ien iem  Komunalnym - 13.12.br.godz. 13.00

2. Komisja Gospodarcza - 15.12.br. godz. 13.00

3. Komisja Zdrow ia  Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego 16.12.br.godz. 13.00

4. Komisja Oświaty, Ku ltu ry  i Sportu - 17.12.br. godz. 13.00

5. Komisja Budżetowo-F inansowa - 20.12.br. godz.13.00

Ponadto Przewodnicząca Rady p rzypom n ia ł o te rm in o w y m  złożenia oświadczeń 

m ają tkowych przez Radnych ( 30 dni od daty  złożenia ślubowania).

p. Lewandowska M aria  zgłosiła napraw ę ośw ie tlen ia  ulicznego w  M arianow ie , 

p. Bałdyga Hanna -  podz iękowała  w ó j to w i  za założenie ośw ie t len ia  ulicznego ( 1 lampa) w  

Stanis ławowie przy posesji p. . Zwróciła się z prośbą o odśnieżenie chodnika przy

drodze Guzowatka -  Ko łaków z k tórego korzystają uczniow ie uczęszczający do szkoły w  

Guzowatce.

Pan W ó jt  odnosząc się do powyższej w ypow iedz i po in fo rm o w a ł,  ze w  budżecie 

przyszłorocznym należy zabezpieczyć określoną sumę pieniędzy na zakup małe j odśnieżarki. 

Pan M ilewski Jan zapyta ł czy n iewykorzys tany fundusz sołecki (nie z w iny  so łectwa) będzie 

przesunięty na rok następny. Inny sprawy poruszone przez p. M ilewskiego, to  odśnieżanie 

przystanków au tobusow ych  i co się stało z w ia tą  przystankową przy sklepie w  Guzowatce. 

p. Król Henryk pros ił o założenie ośw ie tlen ia  ulicznego przy posesji nr 3 w  Teodorow ie , 

p. Kuśkowska Helena zapytała kiedy zostaną ośw ie t lone  kładki dla pieszych w  Trojanach, 

p. Paciorek Leokadia zapytała dlaczego odśnieżona jes t  droga ty lko  do Domu Ludzi 

Samotnych a nie przez całe Działy Czarnowskie.

Udzielając odpow iedz i odnośn ie  odśnieżania p. W ó j t  pow iedz ia ł,  że na dzień dzisiejszy 

odśnieżanie na te ren ie  gm iny  podzie lone jest na 3 grupy. Kto inny robi drogi g run tow e  a



kto inny drogi as fa ltow e d la tego odśnieżone zostało do Domu Opieki ponieważ jest tu  droga 

asfaltowa.

Odnośnie fundusz sołeckiego zgodnie z ustawą -  środki przeznaczone na okreś lone zadanie a 

nie wykorzystane w  danym  roku wygasają z końcem roku. A co się stało z w ia tą  nie w iem 

pow iedzia ł W ó jt .  O św ie tlen ie  przy tras ie k ładek przy trasie S8 sprawa ta pow inna zostać 

rozwiązana w  ciągu najbliższego miesiąca.

Pan Załęski A leksander zapyta ł jak przedstawia się sprawa dotycząca ko le k to ró w  słonecznych 

Pan W ó jt  po in fo rm o w a ł,  żezos tąŁw yd łużony  te rm in  składania wn iosków .

Do 1 9 . l l . b r .  w p łyn ę ło  ok. *70 W niosków a pow inno  być ich ok. 150.

Korzystnym rozw iązaniem dla m ieszkańców by łoby wejście przez gm inę  przy 150 chętnych. 

Na dzień dzisiejszy można o trzym ać 75% dofinansowan ia  k tó re  z czasem maleją i trzeba 

będzie wyłożyć w ięce j ś rodków  własnych.

Pan Pasoń M arek  -  pow iedz ia ł że zostało złożone podanie o zabezpieczenia ś rodków  na 

budow ę chodnika w  M a łopo lu  na zakręcie.

Odpowiadając p. W ó j t  po in fo rm o w a ł,  że pro jekcie budżetu zostały zabezpieczone środki na 

budow ę chodn ików  w  tym  rów n ież  i na ten odcinek w  M a łopo lu .

Do pkt.9

Zamknięcia obrad II sesji Rady G m iny dokonała Przewodnicząca Rady, dziękując obecnym za 

udział w  obradach.


